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اطلاع از زمان رسیدن اتوبوس به ایستگاه 
با کد دستوری

شــرکت واحد اتوبوســرانی تهران برای رفاه حال 
شــهروندان و در راستای توســعه هوشمند سازی  
 )USSD( خدمات، با اختصاص یک کد دســتوری
زمینه تسهیل اطلاع شهروندان گرامی از زمان رسیدن 
اتوبوس به ایســتگاه را فراهم کرد. به منظورتسریع 
در دسترسی شهروندان به برنامه حرکت اتوبوس ها 
و اطلاع از زمان رســیدن اتوبوس به ایســتگاه، کد 
دستوری #22*137* راه اندازی شده است. مسافران 
شرکت واحد اتوبوســرانی تهران از این پس به جای 
ارسال پیامک به شماره2000111، می توانند با ارسال 
شماره ایستگاه به کد دستوری #22*137* از زمان 
رسیدن اتوبوس به ایستگاه مورد نظرخودشان مطلع 
شوند. همچنین گفتنی اســت با اقدامات جهادی 
مدیریت شهری درجهت بازسازی و نوسازی ناوگان، 
زمان انتظار شهروندان در ایســتگاه به میزان قابل 

توجهی کاهش خواهد یافت.

مکث

 مصوبه ارائه تخفیفــات ویژه برای 

شهرسازی
پرداخت عوارض شهرسازی ابلاغ 
شــد. به ایــن ترتیــب، مؤدیان و 
متقاضیان صــدور پروانه و گواهی ســاختمانی که 
تمایل به پرداخت عوارض شهرسازی خود به صورت 
نقدی و یکجا را داشته باشــند، از تاریخ 20آبان تا 
20اســفندماه ســال جاری، از تخفیفات پلکانی تا 

40درصد در عوارض ساخت بهره مند می شوند.
به گزارش همشهری، معاون معماری و شهرسازی 
شهرداری تهران در همین ارتباط گفت: »مدیریت 
شهری تهران با هدف ایجاد تعادل در قیمت مسکن، 
رونق ساخت وســاز و همچنین تشــویق و تسهیل 
در وصول مطالبات ناشــی از عوارض صدور پروانه 

ســاختمانی و نظارت فنی، این لایحــه را با درنظر 
گرفتن تخفیفات پلکانی به شــورای اسلامی شهر 
تهران ارائه کرده بود که بــا همراهی اکثریت قاطع 
اعضای شورای انقلابی شهر تهران به تصویب رسید و 
اکنون با تأیید فرمانداری تهران برای اجرا، به مناطق 

22گانه ابلاغ شده است.«
حمیدرضا صارمی با اشــاره به تحقــق صدور یک 
هفته ای پروانه شهرســازی توســط مناطق افزود: 
»براســاس این مصوبه، متقاضیان پروانه و گواهی 
ســاختمانی که دارای تســویه حســاب قطعی و 
تأییدیه وصول عوارض سیستمی باشند، درصورت 
عدم تغییر در سطح و ســطوح مورد درخواست، تا 
پایان ســال 1402نیز مشــمول افزایش احتمالی 

عوارض نمی شوند.«
او درخصوص اعمال پاداش خوش حسابی در مصوبه 
جدید، گفــت: »درصورتی که مــؤدی یا متقاضی 
صدور پروانه، تمایل داشته باشد کل مبلغ عوارض 
شهرســازی را به صورت نقــدی و یکجــا از تاریخ 
20آبان ماه تا 20اســفندماه 1401پرداخت کند، 
مشمول پاداش و جایزه خوش حسابی می شود. در 
این مصوبه به منظور بهره  مندی حداکثری مشمولان 
از این فرصت، میزان پاداش با توجه به مبلغ عوارض و 
زمان پرداخت، به صورت پلکانی حداکثر تا 40درصد 

تعیین شده است.«
او تأکید کرد: مهلت بهره مندی مؤدیان و متقاضیان 
پروانه و گواهی ساختمانی از پاداش خوش حسابی، 

تا 20اسفندماه سال جاری خواهد بود و امکان تمدید 
وجود ندارد.«

صارمی در پایان، این مصوبه را فرصتی مغتنم برای 
مؤدیان و متقاضیان صدور پروانه دانست و تأکید کرد: 
»نحوه محاسبه درصد پاداش خوش حسابی به صورت 
پلکانی برای نخســتین بار و با درنظر گرفتن عدالت 
اجتماعی تهیه و تصویب شده است تا از این طریق هم 
به مهار افزایش سرسام آور قیمت مسکن کمک شود 
و هم با توجه به این کنتــرل قیمت، امکان خانه دار 
شدن شــهروندان تهرانی افزایش یابد. اما نکته ای 
که شهروندان محترم باید درنظر داشته باشند، این 
است که این پاداش صرفاً از 20آبان تا 20اسفندماه 

سال جاری قابل اجرا خواهد بود.«

خوشحسابهاپاداشمیگیرند
مصوبه تخفیفات عوارض شهرسازی با هدف کنترل قیمت مسکن ابلاغ شد

شهرداری و شورای شهر تهران در جلساتی ویژه تصویر مورد ادعای ناسا درباره توده ای از گاز در جنوب تهران را بررسی می کنند
واکاوی ابر متان در آسمان تهران

 شــهرداری تهران از طریق یک تیم دانشگاهی برای 

پسماند
بررســی وجود گاز متــان از ماجرای »تشــکیل ابر 
5کیلومتری گاز  متان در جنوب شهر تهران« ابهام زدایی 
می کند. صبح دیروز دومین جلسه سازمان مدیریت پسماند شهر تهران 
و شرکت کنترل کیفیت هوا برگزار شد و برمبنای آن، قرار است ظرف 
یک هفته تا 10روز آینده، تیم دانشگاهی ای برای بررسی مشخص شود. 
گفته می شود دانشکده محیط زیست دانشگاه تهران برای صحت سنجی، 
پایش و اندازه گیری تولید گاز متان در مرکز آرادکوه و اطراف این مجتمع 
درنظر گرفته شده اســت. شهردار تهران در حاشــیه برگزاری مجمع 
مشورتی رؤسای شوراهای شهرهای مراکز استان ها در این رابطه گفت: 
»تیم دانشگاهی ای تشکیل می شــود تا این موضوع را بررسی کند.« 
علیرضا زاکانی ادامه داد: »البته تا به حال شرایطی یا دلیلی که ادعای ناسا 
را تأیید کند، پیدا نکردیم؛ اما چون شائبه برای مردم ایجاد شده این مورد 

را بررسی کرده و نتایج را اعلام خواهیم کرد.« 
در جلسه صبح دیروز، معاون پردازش و دفن سازمان مدیریت پسماند 
شهرداری تهران و مدیرعامل شرکت کنترل کیفیت هوا حضور داشتند. 
حسین حیدریان به عنوان نماینده سازمان مدیریت پسماند در این رابطه 
به همشهری گفت: »جلسه ای با آقای میرزایی قمی داشتیم که قرار شد 
با یک دانشگاه قرارداد ببندیم تا پایش و اندازه گیری متان صورت بگیرد. 
در فاز نخست در مجتمع آرادکوه و در فاز دوم از منابع دیگری که اطراف 

آرادکوه وجود دارد، پایش صورت می گیرد.«
 بدین ترتیب، قرار شد سازمان مدیریت پســماند طرف قرارداد با تیم 
دانشگاهی باشد و شــرکت کنترل کیفیت هوا نیز بر فعالیت این تیم 
دانشگاهی نظارت کند. معاون پردازش و دفن سازمان مدیریت پسماند 
در ادامه یادآور شد: »منابع مختلف تولید گاز متان در همه شهرهای دنیا 
وجود دارد. 2تا 5درصد گاز توزیع شده در شبکه شهری هدررفت دارد. 
15درصد از متان تولید شــده در آمریکا مربوط به مراکز دفن پسماند 
است. در واقع تولید متان در شهرها یک موضوع طبیعی است که تمام 
مردم دنیا با آن در ارتباط هستند. موضوع مهم این است که به طور کلی 
متان یک گاز آلاینده محسوب نمی شود و اثر محلی هم ندارد و اثر جهانی 
دارد. در واقع تأثیر مستقیم در سلامت انسان ها ندارد و گاز آلاینده هوا 

به حساب نمی آید.«
 

تهیه گزارش تکمیلی
اوایل دهــه 70اقداماتی از طریــق بانک جهانی دربــاره کنترل متان 
به صورت پایلوت صورت گرفت. پس از آن شــهرداری تهران به سمت 
استحصال گاز رفت و قراردادی هم با چندین شرکت کره جنوبی منعقد 
شد تا در قالب کنسرسیوم به تهران سفر کنند. بدین ترتیب، یک سال 

مطالعات امکان سنجی آن را انجام دادند، اما در سال 97با شروع تحریم ها 
شرکت های کره ای به فعالیت خود ادامه ندادند. سازمان مدیریت پسماند 
هم اکنون به دنبال سرمایه گذار داخلی است و اگر مذاکرات شهرداری با 
دولت و سازمان محیط زیست به نتیجه برسد، به گفته حسین حیدریان 

می توانیم با منابع داخلی سرمایه اولیه را تأمین کنیم.
هم اکنون شهرداری تهران و شورای شــهر تهران درصدد واکاوی از ابر 
متان در آسمان پایتخت اســت. نایب رئیس شورای شهر تهران در این 
رابطه به همشهری گفت: »این موضوع را حتما پیگیری می کنیم. قرار 
شده گزارشی از شهرداری تهران به شــورای شهر ارائه دهند تا صحت 
و سقم ماجرا مشخص شــود. البته بنده از کمیسیون خدمات شهری، 
محیط زیست و سلامت شورا موضوع گاز متان را پیگیری می کنم تا اگر 

گزارش تکمیلی ای به دستم رسید، آن را ارائه دهیم.« 
پرویز ســروری ادامه داد: »البته ما منتظر گزارش شهرداری هستیم تا 
گزارش های چندگانه ای ارائه نشود. زیرا خیلی عجیب بود که گزارشی 
از انتشار گاز متان منتشر شد، اگر قطعا چنین موضوعی صحت داشته 
باشد، باید ببینیم چه راهکارهایی برای مقابله با آن وجود دارد و اساسا 
علت و چرایی موضوع باید بررسی شود.«  او معتقد است که در این شرایط 
نباید اظهارنظر قطعی درباره تولید گاز متان در جنوب شهر تهران انجام 

داد. نایب رئیس شورای شهر تهران عنوان کرد: »اگر هم اکنون اظهارنظر 
قطعی در مورد انتشــار گاز متان انجام دهیم، به التهاب موضوع اضافه 
خواهد کرد. چرا که پدیده ای به وجــود آمده، اما اطلاعات دقیقی از آن 

وجود ندارد.« 
پرویز سروری درباره اینکه گفته می شود منشا تولید گاز متان از مرکز 
آرادکوه اســت، گفت: »الان نمی توانم بگویم که امکانش هست یا نه. 
واقعیت این است که من نسبت به رســانه ای که این گزارش را منتشر 
کرده، مشکوک هســتم، زیرا ممکن اســت این خبر سیاسی باشد تا 
محیط زیستی.«  در عین حال، رئیس شورای شهر تهران تأکید کرد که 
اطلاع دقیقی از خبر منتشر شده ندارد. مهدی چمران در این رابطه به 
همشهری گفت: »من خبر دقیقی از این ماجرا ندارم. تنها می دانم که 
زمانی گاز متان را در مرکز آرادکوه می سوزاندند. البته در مورد گازهای 
متان، دانشگاه تهران هم تحقیقاتی را انجام داد تا بتوانند این گاز را مهار 

کنند. تا آنجایی که بنده اطلاع دارم، همین ها بوده است.« 
با همه اینها، باید منتظر ماند و دید که در جلســه های آتی مدیرعامل 
سازمان مدیریت پسماند و مدیرعامل شرکت کنترل کیفیت هوای شهر 
تهران چه می گذرد و چه تصمیمی برای تحقیقات کامل درباره اخبار 

منتشر شده در مورد تولید گاز متان گرفته می شود.

باز شدن گره مشکلات شهرها 
توسط شوراها

شصت وچهارمین اجلاس مجمع مشورتی رؤسای 
شوراهای کلانشهرها و مراکز استان به میزبانی تهران 

درخیابان بهشت برگزار شد

اجلاس مجمع مشورتی رؤسای شوراهای کلانشهرها و مراکز 
استان به میزبانی تهران در خیابان بهشت برگزار شد و علیرضا 
زاکانی، شــهردار تهران با حضور در این اجلاس ضمن تشریح 
ضرورت تبدیل شهرداری ها از نهاد صرفا خدماتی به یک مجموعه 
خدمتگزار اجتماعی گفت: »توجه به شــوراها گره  بسیاری از 
مشکلات در کشور را باز می کند و در قانون و دین این نگاه وجود 
دارد و توقع مردم دریافت خدمات است. اعلام کردیم که مسئول 
همه مسائل در تهران هستیم و تلاش می کنیم خدمتگزار مردم 
باشیم و در راستای تحقق این امر با تمام دستگاه ها تفاهمنامه 
امضا کردیم و مدیریت خود را بر مبنای مشــارکت با نهادها و 

مردم قرار داده ایم.«
به گزارش همشهری، دیروز ســاختمان پارلمان شهری تهران 
میزبان رؤسای شوراهایی از 31کلانشــهر و مراکز استان های 
کشور بود تا با انتخاب رئیس و منشی های اول و دوم، مجمع در 

دوره جدید کارش را آغاز کند. 
در ابتدای جلســه پس از انتخاب کاندیداها و انجام رأی گیری، 
مهدی چمران، رئیس مجمع و رسول برگی )از تبریز( و فرهاد 
میمنت آبادی )از سنندج( هم، منشــی های اول و دوم شدند. 
شهردار تهران در این جلســه با بیان اینکه یکی از اتفاقاتی که 
منجر به جهش در کشــور و موجب نفع انقلاب می شود، توجه 
به شوراهاســت، گفت: »عمده اقدامات خدماتی، فعالیت های 
فرهنگی و اجتماعی توسط شهرداری انجام می شود و اگر قرار 
بر ایجاد اراده ای برای خدمتگزاری در شهر باشد شهرداری ها و 
شوراها دارای امکانات متعددی هستند. خدمت به مردم امروز در 
دولت و مجلس به خوبی مشاهده می شود و یکی از دلایل جنگ 
ترکیبی که طی روزهای اخیر علیه کشور صورت گرفته همین 

تغییر ریل در جهت پیشرفت کشور بوده است.«

 علیرضا زاکانی بــه عملکرد قرارگاه های اجتماعی و مســکن 
هم اشــاره و عنوان کرد: »قرارگاه اجتماعی را با 14دســتگاه 
برای ســاماندهی معتادان متجاهر برپا کردیم و اکنون 5هزار 
تخت فراهم و پذیرش حدود 3هزار نفر انجام شــده و متعهد به 
ایجاد 2500ظرفیت دیگر شده ایم. قرارگاه مسکن هم با هدف 
تسهیلگری و زمینه سازی برای ساخت مســکن ایجاد شده و 
اکنون تفاهمنامه 340هزار واحد مســکونی منعقد و ساخت 

حدود 40هزار واحد مسکونی آغاز شده است.« 

تحقق بیش از صددرصدی بودجه
شــهردار تهران در جمع خبرنگاران هم با بیان اینکه هیچ گونه 
مشکل مالی نداریم، گفت: »اگر مشــکلی باشد صادقانه اعلام 
می کنم. سال قبل 99درصد بودجه محقق شد و امسال بیش از 
100درصد محقق می شود. البته تحقق بودجه بخش غیرنقدی 
پایین اســت و در حال کارســازی اســت. در بخش نقدی نیز 

نمی گوییم شرایط مطلوب است و از سال قبل جلوتر هستیم.«

انتخاب شهردار تخصصی است؛ نه هیجانی
رئیس شورای شهر تهران از این اجلاس به عنوان فرصت برای 
مطرح کردن اصلاح تدوین قانون برای شــوراها استفاده کرد و 
گفت که برای این کار باید با کسانی که در شوراها حضور دارند، 

مشورت شود. 
مهدی چمران تأکید کرد: »عقب ماندگی در تأســیس شوراها 
باعث شد این نهاد از مسائل خود عقب بماند و نتوانست از قانونی 
که تدوین شده بود، انتقاد و از حق خود دفاع کند. برای تدوین 
قانون جدید شوراها هم مشورت نشد و قانون براساس آنچه به 
ذهن تدوینگران خطور می کند، تدوین می شــود و امیدواریم 

مجلس این روند را اصلاح کند.« 
آنطور که او عنوان کرده: »انتخاب شهرداران در مجلس مطرح 
شــد و تعدادی از نمایندگان، طرح را امضــا کردند، اما اعضای 
شوراها از نمایندگان خواستند که امضای خود را پس بگیرند و 
این اتفاق افتاد و موضوع نحوه انتخاب شهرداران در صحن علنی 
مجلس مطرح نشد؛ چراکه انتخاب شهردار، یک امر تخصصی 
است؛ نه هیجانی، پس باید توسط اعضای شوراها که افراد دارای 

تخصص هستند، انجام شود.«

عباس شعبانی
معاون فنی و عمرانی شهرداری تهران

 ۲کارخانــه تولیــد آســفالت جدیــد بــرای 
پوشــش نیاز تهران احداث شــده اســت 
و همچنین ســال گذشــته ۵۸۰هــزار تن 
آســفالت در تهــران تولید، پخــش و اجرا 
شــده اســت. هم اکنــون ۵۵۰هــزار تــن 
آسفالت توزیع شده است که به عبارت 
ساده تر طی چند روز آینده به اندازه سال 

گذشته کار خواهیم کرد.

 محمدعلی الفت پور
رئیس مرکز نوسازی و تحول اداری شهرداری

کیوآرکد )QR code( در بیش از ۶۲هزار 
تاکســی شــهری نصب شده اســت. این 
امر قدمــی مثبت برای حرکت به ســمت 
شهر هوشــمند و مشــارکت شــهروندان 
اســت. شــهروندان با اســکن ایــن کدها 
از طریق تلفن همــراه می توانند نظرات، 
پیشــنهادها و انتقــادات خــود را در 
کوتاه تریــن زمــان بــه مدیریــت شــهری 

انتقال دهند.

امیر قاسمی
سرپرست ستاد گردشگری شهر تهران

با توجه به اینکه ظرفیت محله های تهران 
و کانون هــای گردشــگری بســیار حائــز 
اهمیــت اســت، مذاکراتــی انجام شــده 
تا ایــن حــوزه در محــات به عنــوان خانه 
گردشــگری فعالیــت کنــد. شناســایی، 
حمایت و مسیردادن به تورهای مستقل 
و اشخاص تأثیرگذار در حوزه گردشگری 
محله های پایتخت از دیگر اهداف ستاد 

گردشگری در مناطق است.

کودکان علیه شعارنویسی 

ســازمان زیباســازی شــهر تهران، دیوارهای 
شعارنویسی شده مدارس را با کمک دانش آموزان 

همان مدرسه پاکسازی و نقاشی می کند. 
به گزارش همشهری، یکی از اصلی ترین نقاطی 
که در هفته های گذشــته، توسط اغتشاشگران 
هدفگــذاری شــده بود، دیــوار مــدارس بود. 
ســازمان زیباسازی شــهر تهران در قالب طرح 
»مدرســه من« پس از پاکســازی، دیوار را در 
اختیار دانش آموزان همان مدرسه قرار می دهد 
تا با هدایت هنرمندان، نقش هــای  مورد علاقه 

خودشان را روی دیوار بکشند.

نقل قول خبر

مترو

زیباسازی

شورا

 »زمانی که تهران نیاز به 7هزار و500 دســتگاه اتوبوس 

اتوبوسرانی
برای حمل ونقل عمومی دارد، نمی توان تمام انرژی را در 
یک حوزه نظیر بازسازی یا نوسازی متمرکز کرد«؛ این 
مطلب را مدیرعامل شرکت اتوبوسرانی تهران اعلام کرد و در عین حال 
گفت: »رشد و توسعه در ناوگان اتوبوسرانی همزمان در دستور کار قرار 
دارد. قطار توسعه و رشد در حوزه نوسازی و فناوری های جدید به حرکت 
درآمده و یقین دارم که اتفاقات خوبــی در حوزه حمل ونقلی تهران رقم 
خواهد خورد.« بهرام نکاحی افزود: »امیدواریم که تا پایان امسال بالغ بر 
هزار دستگاه اتوبوس از وزارت کشور تحویل بگیریم. در نخستین مرحله 
تحویل، قرار بر 25۶دســتگاه بود که تاکنون 142دستگاه آن را تحویل 

گرفته ایم. همچنین با توجه به اینکه برخی از معابر شهری عرض کمتری 
دارند و امکان تردد اتوبوس در آن به راحتی وجود ندارد، قرار است که به 
تناســب شــبکه معابر تهران، خودروهای جدید )اتوبوس هایی با اندازه 
مناسب تر( تأمین و سفارش گذاری شود.«  او گفت: » همزمان فعالیت هایی 
نظیر راه اندازی اتوبوس مدرســه، نظارت  بر عملکرد، بازسازی، نوسازی، 
بهسازی و ارتقای کمی و کیفی در موازات یکدیگر انجام می شود.«  نکاحی 
بر لزوم توجه به موضوع پیاده روی به عنوان نخستین مد حمل ونقل تأکید 
کرد و گفت: »نباید فراموش کنیم که نخستین مد حمل ونقل، پیاده مداری 
است. باید فرهنگ پیاده مداری در شهر تهران ترویج و بستر آن آماده شود؛ 

البته مدیران هم باید در این راستا گام بردارند.«

تکمیل خطوط 6 و 7مترو تا پایان1402
اینطور کــه علیرضا زاکانــی، شــهردار تهران اعــلام کرده 
ایســتگاه های این خط تا 2ماه آینده به هم متصل می شوند تا 
کارایی خط ۶ بــه  مراتب افزایش یابد. در ایــن میان، برخی از 
مدیران  شــهری برای اطلاع از آخرین وضعیت عملیات های 
ایســتگاه در حال ساخت بخش میانی خط  در حال انجام، از ۶ 
۶متروی تهران بازدید کردند. به گزارش همشهری، در بازدیدی 
که جلال بهرامی معاون حمل ونقل و ترافیک شهرداری، مسعود 
درستی مدیرعامل شرکت مترو و سیدمحمد آقامیری رئیس 
کمیته عمران شورای شهر تهران داشتند، درخصوص عملیات 
عمرانی باقیمانده و همچنین روند تجهیز ایستگاه هایی که در 
اولویت بهر ه برداری قرار دارند، مباحثی مطرح  شد. در جریان 
ایستگاه تربیت مدرس، کارگر، بوستان لاله، میدان  این بازدید ۶ 
حضرت ولیعصر)عج(، میدان شهدای هفتم تیر و بهار شیراز در 
ارتباط با خط۶، به صورت میدانی مورد بررســی قرارگرفتند و 
دست اندرکاران این پروژه ها شرایط لازم برای تسریع در عملیات 
اجرایی ایستگاه ها را تشریح کردند. مدیرعامل شرکت متروی 
تهران در پایان این بازدید با اشاره به تمرکز تمام ارکان مرتبط 
با مدیریت شهری پایتخت بر اتمام هرچه سریع تر ایستگاه های 
باقیمانده شبکه مترو گفت: »تکمیل ایستگاه های خطوط ۶ و 7 
از آن درجه اهمیت برخوردار است که شهردار تهران از تیرماه 
تاکنون، 2 بار شخصاً از آخرین وضعیت ایستگاه های باقیمانده، 
بازدیــد میدانی به عمل آورده انــد. در بازدید اخیر شــهردار، 
دســتوراتی مبنی بر تسریع روند پیشــرفت عملیات اجرایی 
ایستگاه ها صادر و مقرر شد شهرداران مناطق مرتبط، همکاری 
جدی تری در این زمینه داشته باشند. بی تردید با تامین به موقع 
منابع مالی و همکاری بیشتر مناطق، این امکان وجود دارد که 
ایســتگاه های باقیمانده در خطوط ۶ و 7 تا پایان سال 1402به 
بهره برداری برسند تا شــبکه خطوط هفتگانه تکمیل شوند.« 
به گزارش همشهری، این در حالی  است که هم اکنون 2ایستگاه 
در خط7 و 14 ایستگاه در خط ۶باقی مانده و پیشرفت عملیات 

ساختمانی آنها به طور میانگین حدود 80درصد است.

اتوبوسرانی در خط نوسازی
 مدیرعامل شرکت اتوبوسرانی: تاکنون 142دستگاه اتوبوس از وزارت کشور تحویل گرفته ایم

و اتوبوس های کوچک اندازه در راهند
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لزوم ارتقای جایگاه شوراها درکشور
رئیس شورای عالی استان ها هم مهمان ویژه این 
اجلاس بود. پرویز سروری گفت: »شورا هنوز به 
رویکردی که باید برســد، نرسیده است. سبد 
بزرگی در جامعه شورایی وجود دارد و 126هزار 
نفر که از شهرها و روستاها در هر نقطه کشور 
در شورا حضور دارند، معتمدین مردم هستند 
و جایگاه شوراها باید در کشور ارتقا یابد.« او به 
لایحه مردمی سازی حکمرانی تأکید کرد و گفت: 
»نگاه قانونگذار بر شورا نبوده، بلکه بر مدیریت 
شــهری و حکمرانی محلی بوده است و قصد 
داشته تصمیم ســازی و تصمیم گیری در تمام 
حوزه ها به مردم واگذار شود و به نوعی مردم در 
خدمت مردم باشند و ارائه خدمات مناسب برای 
مردم صورت بگیرد؛ بنابراین از این لایحه گلایه 
داریم؛ چراکه اگر تصویب شود فاتحه شوراها و 

مردم سالاری دینی خوانده خواهد شد.«

مکث


